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 Vragen    Fractie     Beantwoording         

Wij ontvingen in de afgelopen weken van meerdere inwoners (tevens zelf geconstateerd), nadat de 
restafval containers zijn geleegd vervolgens de betreffende vrachtwagen(s) met open klep naar de 
volgende rijden. Het afval kan op die wijze makkelijk wegwaaien en dat gebeurd dan ook, zie bijlage.
1 Is het college bekend dat dit nog 
steeds plaatsvindt?

VVD

2 Deze melding is helaas niet nieuw, 
welke maatregelen denkt de 
portefeuillehouder te kunnen nemen?

VVD


